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Zápis 

z 28. schůze Rady města Blatná, která se konala dne 15. ledna 2020 

 

Paní starostka zahájila schůzi Rady města Blatná v 7:30 hodin. 

 

Přítomni: paní starostka, pan místostarosta, Ing. Flandera, Bc. Scheinherr, p. Srb 

 

Paní starostka navrhla ověřovatele zápisu: p. místostarosta, Bc. Scheinherr 

Hlasování: 3 – 2(místostarosta, Scheinherr) – 0.     

 

Paní starostka konstatuje, že schůze byla svolána řádně, že radní jsou usnášeníschopní a že 

materiály byly na dnešní schůzi odeslány včas. Uvádí, že program dnešní schůze není nikterak 

doplňován. Dotazuje se, zdali má někdo z radních nějaké připomínky k programu, není tomu tak, 

a proto nechává hlasovat o předloženém programu jednání.   

Hlasování: 5 – 0 – 0.  

 

Bod č. 1 – Kontrola plnění minulých usnesení  

Pan místostarosta se dotazuje, zdali mají radní k přehledu plnění minulých usnesení nějaké dotazy 

či připomínky. Žádný radní nemá k tomuto bodu připomínky.  

 

Bod č. 3 - Stavební úpravy v obecním bytu  

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 1/20 

 

Bod č. 4 - Dohoda vlastníků provozně souvisejících vodovodů 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 2/20 

 

Bod č. 5 - Doplnění přílohy č. 1 ke smlouvě o nájmu tepelných zařízení 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 3/20 

 

Bod č. 6 - Záměr uzavření dodatku č. 4 ke smlouvě o nájmu nemovitostí mezi městem Blatná 

a společností Zemědělství Blatná, a.s. 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 4/20 

 

Bod č. 7 - Nabídka spolupráce při péči o nevyužívaný obecní majetek 

Paní starostka konstatuje, že bude ctít závěr Komise pro rozvoj města, jejíž členové tedy 

nedoporučují radním nabídku spolupráce odsouhlasit. Pan místostarosta uvádí, že se také přiklání ke 

stanovisku předmětné komise. Paní starostka nechává hlasovat o usnesení: „RM po projednání 

nesouhlasí s nabídkou spolupráce při péči o nevyužívaný obecní majetek - pozemek st.p.č. 447 

(jehož součástí je objekt č.p. 394), pozemek p.č. 969/2, pozemek p.č. 971/10 a část pozemku p.č. 

971/5 v k.ú. a obci Blatná na základě nabídky spolku navíc z.s. ze dne 5. 5. 2019 dle předloženého 

návrhu“. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 5/20 

 

Bod č. 8 - Revize knihovního fondu CKVB a ceník nájmu v KCAŽ 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 6/20 

 

Bod č. 9 - Schválení zařazení investičních záměrů do aktualizace Strategického rámce 

Místního akčního plánu rozvoje vzdělávání Blatensko II  

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 7/20 

 



2 

 

Bod č. 10 - Žádost o uzavření smluv o sdružených dodávkách elektřiny  

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 8/20 

 

Bod č. 11 - Žádost o uzavření dodatku č. 3 k pojistné smlouvě 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 9/20 

 

Bod č. 12 - Žádost o zábor veřejného prostranství 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 10/20 

 

Bod č. 13 - Žádost o poskytnutí materiálu  

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 11/20 

 

Bod č. 14 - Žádost o souhlas se zvláštním užíváním komunikace – zřízením vyhrazeného 

parkovacího místa pro osobu těžce zdravotně postiženou 

Radní se po projednání dané záležitosti přiklání k názoru předkladatele, a proto nechává paní 

starostka hlasovat o usnesení: „RM po projednání a) nesouhlasí se zvláštním užíváním místní 

komunikace - vyhrazením kolmého parkovacího stání v ulici Nerudova v místě dle předloženého 

návrhu; b) souhlasí se zvláštním užíváním místní komunikace - vyhrazením stávajícího podélného 

parkovacího stání v ulici Nerudova, v úseku mezi křižovatkami s ul. Na Bílé husi, pro pana N. S., 

Nerudova 1014, 388 01 Blatná; c) souhlasí s vyznačením parkovacího místa uvedeného v bodu b.) 

pomocí úpravy příslušné svislé dopravní značky (doplnění dodatkové tabulky), na náklady Města 

Blatná“. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 12/20 

 

Bod č. 15 - Změny rozpočtu 8/2019 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 13/20 

 

Bod č. 16 - Změny rozpisu rozpočtu 2019 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 14/20 

 

Bod č. 17 - Rozpis rozpočtu 2020 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 15/20 

 

Bod č. 18 - Žádost příspěvkové organizace o převody mezi položkami v rámci rozpočtu v r. 

2019 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 16/20 

 

Bod č. 19 - Žádost Domova pro seniory Blatná o schválení přijetí darů  

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 17/20 

 

Bod č. 20 - Žádost Domova pro seniory Blatná o schválení změny č. 5 Odpisového plánu na 

rok 2019  

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 18/20 

 

Bod č. 21 - Uzavření smlouvy o výpůjčce buněk pro zřízení RE-USE centra 

Bez připomínek.  
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Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 19/20 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 20/20 

 

Bod č. 22 - Přidělení bytu v majetku města, odpis pohledávky za nájemné a služby a oznámení 

o přechodu nájmu 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 21/20 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 22/20 

Bez připomínek.  

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 23/20 

 

Informace: a) Stav peněžních prostředků města k 31.12.2019 

 

b) Doplňující informace k Usnesení RM č. 384/19, informace o celorepublikovém projektu 

Propojujeme generace a o certifikaci pobytové služby Značkou kvality  

 

Paní starostka podává informaci o možnosti vedení cyklistického kroužku v Blatné, který by vedl 

pán ze spolku Cyklokroužky, z.s. Uvádí, že zázemí by pro daný kroužek, který by nespočíval pouze 

v jízdě na kole, ale děti by se v něm učily i o první pomoci, dopravní předpisy a například jak si 

seřídit kolo, poskytl Dům dětí a mládeže Blatná. Konstatuje, že pán by chtěl s vedením 

předmětného kroužku začít od února 2020. Dotazuje se radních, zda by byli ochotní dotyčnému 

poskytnout příspěvek na cestovné, který by musel být samozřejmě následně vyúčtován. Domnívá 

se, že by se mělo jednat o částku maximálně 5 tisíc Kč. Pan Srb sděluje, že je na zvážení, zda 

nabídku odsouhlasit již nyní a poskytnout dotyčnému příspěvek, či zda počkat s tím, že by kroužek 

začal až od září, kdy jsou rodiče zvyklí děti do kroužku přihlašovat, přičemž dotyčný by si v tom 

případě mohl podat žádost o individuální dotaci. Paní starostka sděluje, že by byla ráda, aby se 

kroužek otevřel co nejdříve. Bc. Scheinherr a Ing. Flandera se přiklání k tomu, aby se předmětný 

kroužek rozběhl již od února 2020 s tím, že se uvidí, jaký o něj bude zájem a podle toho se 

rozhodne, zda vůbec, popřípadě v jaké výši schválit dotyčnému individuální dotaci na další období. 

Pan místostarosta doplňuje, že se jednání s dotyčným také zúčastnil a že jej způsob vedení kroužku 

zaujal, proto by také souhlasil s tím, aby kroužek začal fungovat již od února. Paní starostka 

konstatuje, že dotyčnému sdělí, aby si tedy podal žádost o finanční prostředky na cestovné.   

 

Paní starostka se dotazuje, zdali má někdo z radních nějaký dotaz či připomínku, není tomu tak. 
 

Paní starostka v 8:31 hodin ukončila schůzi Rady města Blatná.  
 

Zapsala: Gabriela Mlíčková 


